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Toelichtende nota 
Vorige week brachten de Koning Boudewijnstichting en het Platform tegen 
Energiearmoede de Barometer Energiearmoede uit, waaruit bleek dat 1 op de 
5 gezinnen moeilijk de energiefactuur kan betalen. Vooral huurders van een 
sociale woning worden getroffen, omdat hun huis vaak niet goed geïsoleerd 

is. De situatie dreigt nog erger te worden door de coronacrisis. Het Platform 
tegen Energiearmoede roept daarom op om sociale woningen dringend te 
renoveren en zo de energiekosten voor de huurders te verminderen. De 
Vlaamse regering zal alvast meer dan 800 miljoen euro investeren per jaar 

tussen voor deze problematiek. Maar de auteurs van de studie roepen op dat 
ook gemeenten en OCMW’s in actie schieten. 
 
De Kansarmoede-index van Kind en Gezin tonen ook aan dat de kans op 

kinderarmoede steeg van 12,45% tot 14,27% en tot 14,82% tussen 2016 en 
2018 en 2019. Dit staat natuurlijk haaks op de verkiezingsbeloft van de 
Stadslijst om kinderarmoede te halveren. 
 
Tot slot, het voorstel van Vooruit voorzitter Conner Rousseau om middelen te 

verschuiven van de van de kinderbijslag naar de kinderopvang veroorzaakte 
commotie en debat in Vlaanderen. Armoede-expert Wim Van Lancker toonde 
zich geen voorstander van het voorstel, en stelde dat “de kinderopvang in 
onze Vlaamse steden en gemeenten niet effectief in de strijd tegen armoede”. 

Meer nog, cijfers uit een studie van hem in 2019 tonen aan dat Mechelen een 
lage “sociale dekkingsgraad” (dus relatief weinig betaalbare plaatsen) heeft in 
vergelijking met andere centrumsteden, en dat enkel in Genk, Hasselt en 
Mechelen er geen stedelijke opvang (meer) wordt georganiseerd. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

Vragen 
- Graag de cijfers van de energiearmoede in Mechelen van de voorbije 5 

jaar? Hoe kijkt het stadsbestuur naar deze cijfers? En indien die cijfers niet 
bestaan, worden er initiatieven genomen om dit in kaart te brengen? 

- Woonpunt zet in op het isoleren van de sociale woningen. Op welke termijn 

verwacht Woonpunt dat al haar sociale woningen voldoende geïsoleerd 
zullen worden? 

- Is het mogelijk om een tussentijdse evaluatie van het kinderarmoedeplan 
te krijgen? Indien het gemakkelijker is, zou ik willen vragen om dit te 

agenderen op één van de volgende commissies waarbij we alle initiatieven 
kunnen bespreken (stand van zaken, resultaten, toekomstige 
initiatieven...). 

- Mechelen biedt geen stedelijke kinderopvang maar neemt de regie lokale 

kinderopvang nog op zich.  Welke initiatieven wil de stad nemen naar het 
inrichten van betaalbare kinderopvang in de strijd tegen kinderarmoede?  
Via welke andere initiatieven richt de stad zich naar de lokale kinderopvang 
om kinderarmoede in onze stad te verminderen. 

     Hamid Riffi 


